

国内总代进口MSG法国高品质造粒氧化钙橡胶塑料除湿剂消泡剂

产品名称	国内总代进口MSG法国高品质造粒氧化钙橡胶塑料除湿剂消泡剂
公司名称	上海派而曼贸易有限公司
价格	.00/个
规格参数	型号:MSG 产商/产地:法国 产品等级:工业级
公司地址	上海市金山区漕泾镇致富街8号3701室
联系电话	86 021 64856589 15821009974

产品详情

型号	MSG	产商/产地	法国
产品等级	工业级	含量	85 (%)
执行质量标准	各种国际质量体系	外观	颗粒状

calsec®gr

granulated calcium oxide

粒状氧化钙

general:通用

calsec®gris a powerful desiccant for use in rubber and plastics.it consists of a very fine calcium oxide powder dispersed in a mix of oil and wax. calcium oxide reacts with about 32 % of its own weight of water keeping it above temperatures at which polymers become thermally unstable.

calsec®gr是一款适用于橡胶和塑料的功能强大的干燥剂。它是由良好分散于油和蜡之中的氧化钙粉末构成。氧化钙会与约其自身重量32%的水起反应使它的温度超过聚合物受热不稳定的温度。

calsec®grcan be packed in preweight pe sachets available at different melting points permitting easy dosing and safely use.

calsec ® gr可以装在不同重量要求的pe袋，此袋可以简单配料在各种熔点，而且使用安全。

typical properties:典型性质

lcao 85%

ladditives 15%

lloss on ignition at 1000 ° c 13 to 18%

lsieve residue at 63 μ m < 0.2%

lshelf live 9 monthes

recommandations for use:使用建议

in normal practice the addition of 5-10 parts of calsec® gr to 100 parts of rubber polymer is recommended.

在通常的使用中，建议100份橡胶加5-10份的calsec® gr。

in p.v.c. compounds the addition of 3-5 parts of calsec® gr per 100 parts of resin is suggested.

在p.v.c.配制中，建议100份树脂加3-5份的calsec® gr。

preliminary tests will determine the optimal proportioning.

初步测试将决定最佳配比。

packaging:包装

calsec® gr is available in preweight pe sachets at vicat temperature 65 ° c or 85 ° c, 30kg cartons innerlined with pe film, in 25 kg pe bags or in 600kg stackable container and 1100kg non stackable container.

calsec® gr 可以被包装在熔点为65 ° c或85 ° c的不同重量要求的pe袋，30公斤纸箱内排pe薄膜，装25公斤pe袋或装在600公斤的可堆叠容器和1100公斤的不可堆叠的容器中。

packaging should be sealed tightly after use to avoid moisture and c02 pick-up. store is a cool dry place.

使用后应紧紧的封闭袋口，防止吸潮。贮存在干冷处。